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Den 27 april hanterade Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd ett medborgarförslag från Fredrik 

Ringblom om att göra Lövsta till platsen för Stockholms första skidskytte-arena samt 

möjlighet till rullskideskytte och/eller springskytte. Stadsdelsnämnden gav som svar att de 

saknar möjlighet till att besluta om eventuella förändringar av Lövsta motionsspår och att det 

är idrottsförvaltningen som ansvarar för driften och förvaltningen av platsen. Därför 

överlämnades ärendet till idrottsförvaltningen.  

 

Vi kunde veckan efter stadsdelssammanträdet även läsa i Mitti om Fredrik Ringbloms 

medborgarförslag. Ett förslag som både Svenska skidskytteförbundet och Järfälla skidklubb 

står bakom och där svenska skidskytteförbundet till och med uppges stötta med en miljon 

kronor för ett sådant projekt.  

 

Vi tycker att förslaget är kreativt och spännande och ser gärna att en förstudie görs för att se 

om möjligheterna finns för staden att upprätta en skidskyttearena, rullskideskytte och/eller 

springskytte i Lövsta. Det finns idag redan en skjutbana på plats och genom att hitta flera 

användningsområden kan vi utveckla platsen till och för fler människor. Staden bör också i 

större omfattning satsa på natur- och friluftsidrott. Att bidra med en skidskytteanläggning i 

västra Stockholm på en plats där många inte har en naturlig ingång till vintersport hade varit 

fantastiskt.  

 

I och med ovan undrar vi därför: 

 

1. Kommer idrottsförvaltningen hantera och lägga upp medborgarförslaget för 

idrottsnämnden att ta ställning till? 

 

2. Hur ser vänstermajoriteten på möjligheten att utveckla Lövsta till en 

skidskytteanläggning med möjlighet till rullskideskytte och/eller springskytte? 

 

3. Hur ser de ungefärliga kostnaderna ut för ett sådant projekt? 

 

 


